


2014年6月英语四级作文预测
一、以下是正宗老南师专转本为同学们整理的2014年6月英语四级作文预测：节约能源，下面我们就一起来看一下吧。
　　节约能源(Save the Energy Resources)
　　another round of energy crisis is knocking at the door. in 2004, world oil consumption reached a new record, causing oil price in the international market to skyrocket amazingly.
　　as for china, it was reported that many traditional mineral cities in northeastern china had run into predicament, with their economy collapsed and workers unemployed, only because coal had been mined out.
　　fossil energy resources, including coal, oil and gas, are unlike sunlight, water power and wind power which are generated consistently. they’re not practically reproductive during human history. once consumed, they’re gone forever.
　　if they were to be exhausted before we could find sufficient reproductive resources to replace them with, we’d have to live in entire blackout again like our ancestors have done thousands of years ago. that’s of course not what anyone would want to see.
　　due to technical limitations, people still have to utilize these resources now.
　　as a result, we must economize them most cleverly. new techniques should be developed and applied to reduce energy cost in industry and daily life. alternative energy should be employed wherever possible. eradicate any practice that wastes energy.
　　humans have overcome so many crises in history, and we’re sure to win this time also.

二、英语四级考试就要来了，下面是2014年6月英语四级作文预测：理想，预祝四级考生在2014年6月的英语四级考试中取得好成绩!
　　预测话题：
　　Directions: Write a composition entitled Ideals. You should write at least 120 words according to the outline given below in Chinese:
　　1. 人人都有理想;
　　2. 实现理想的因素是什么;
　　3. 你的理想及实现的途径。
　　范文：
　　Ideals
　　Everyone has his ideals. A businessman wishes to make greater profit; a farmer expects plumper harvests; a student tries to learn more and better. And
　　However, one should be sensible about whether his ideal is well founded or not. If it is, one has to plan and work hard for its realization. Effort, skill and persistence are all necessary. And very often, one has to get help from others, including advice and support in one form or another.
　　My ideal is to become a doctor. It is said that the field of medicine is a well-paid profession, but I take it as a lofty profession entrusted with saving people’s lives. To realize my ideal I have concentrated on laboratory work to develop the analytical skills necessary to become a qualified doctor. I'm sure I will realize my ideal if I keep on striving for it. (156 words)
　　译文赏析：
　　理想
　　人人都有理想。商人的理想是赚取更大的利润;农民希望获得更大 的丰收;学生则争取学得更多、更好。每个人都为实现理想多多少少付 出了努力。
　　然而，人们应该想想自己的理想是否建立在扎实的基础上。如果是， 那么人们就必须为实现理想而做出计划、辛勤工作。努力、技巧和恒心 都是必备要素。人们还常常需要从别人身上获得帮助，包括各种形式的 建议和支持。
　　我的理想是成为一名医生。医师是一个薪水不错的职业，而我则视 之为一个治病救人的高尚职业。为了实现我的理想，我必须集中精力于 实验室的工作，从而培养作为一名合格医师所必备的分析技巧。若能持之以恒，我相信我能实现自己的理想。
　　词汇表达亮点：
　　strive v.努力，奋斗
　　with more or less effort 用或多或少的努力
　　realize v. 实现
　　be sensible about.意识到
　　persistence n.坚持
　　it is said that.据说
　　well-paid adj.收入高的，待遇优厚的 lofty adj.高尚的
　　entrust with...委托给某人
　　concentrate on. 集中注意力于
　　analytical adj.分析的
　　qualified adj.合格的
　　persevere in 坚持
　　pursuit n.追求;职业

三、英语四级考试就要来了，下面是2014年6月英语四级作文预测：快餐，预祝四级考生在2014年6月的英语四级考试中取得好成绩!
　　预测话题：
　　Directions: Write a composition entitled Fast Food. You should write at least 120 words according to the outline given below in Chinese:
　　1. 快餐在中国十分流行，它是现代快节奏社会的最佳反映;
　　2. 快餐受欢迎有两条原因。然而，从营养角度来讲，快餐却差强人意;
　　3. 对快餐还是以偶尔品尝为宜。
　　范文：
　　Fast Food
　　Fast food is becoming more popular in China, especially among children and teenagers. Today、it’s certainly difficult to think of any other single thing that mirrors the fast pace of modern society as powerfully as fast food.
　　There are several reasons for its popularity. First, it is very convenient and saves a lot of time. The trends of modern society seem to all point to one ultimate goal — saving time, and fast food well serves this purpose. Second, its popularity is also attributed to the clean and comfortable environment of fast food restaurants, the excellent service, and the guaranteed quality of food.
　　However　From the nutritional point of view. It usually does not compose a balanced diet and doctors suggest that people, especially children, eat fast food as little as possible.
　　Therefore, fast food is only a good choice when you are in a hurry and turn to it once in a while. (157 words)
　　译文赏析：
　　快餐
　　快餐在中国变得越来越流行了，尤其在孩子们和青少年之中。如今， 很难想象某一种事物能够像快餐一样如此强烈地反映出现代社会现状。
　　快餐的流行存在多方面的原因。首先，快餐十分便捷，节省时间。 现代社会的趋势似乎都指向了 一个终极目标——节省时间，而快餐很好 地实现了这一目的。其次，快餐厅干净舒适的环境、优质的服务以及质 量有保证的食物也是导致快餐流行的原因。
　　然而，从营养学角度看，快餐远无法达到令人满意的程度。通常， 快餐的饮食结构并不平衡，医生建议人们，尤其是孩子们，尽量少吃快餐。
　　因此，只有当你赶时间的时候，快餐是好的选择，偶尔吃上一两次 很不错。

四、英语四级考试就要来了，以下是正宗老南师专转本为大家整理的2014年6月英语四级作文预测：亚健康，供各位考生参考。
　　1、随着现代化的不断加速发展，全世界的物质生活水平不断攀升，但人们却日益受到“亚健康”这种不良状态的威胁。
　　2、亚健康的具体表现及在我国的蔓延程度(据调查，北京75%、上海72%、广州70%的上班族都处于亚健康状态)
　　How to Deal with Sub-health
　　With the modernization of the world, people’s standard of living has improved a lot. Then there appears a state of sub-health among people which poses a new threat to them.
　　There are some tpical symptoms for people who are in a state of sub-health. First of all, those who suffer from it often have a headache or backache. Secondly, they feel like having a rest frequently. What upsets us most is that, the situation spreading countrywide. As a result, more and more workers in big cities are harassed by it, with a percentage of 75 in Beijing, 72 in Shanghai and 70 in Guangzhou respectively.
　　Then how can we sovle this problem effectibely? Experts suggest that the best way to keep ourselves thealthy is to do exercises. It is also very important that people should form a good living habit, for example, getting up early and going to sleep early. Only doing so can we keep us healthy.

五、2014年英语四级考试就快来了，以下是正宗老南师专转本为同学们整理的2014年6月英语四级作文预测：论灾难，供各位考生参考。
　　Directions: Write a composition entitled On Disasters. You should write at least 120 words according to the outline given below in Chinese:
　　1. 人的一生中，可能会遇到一些灾难事件，给我们的生活带来意外 的打击。
　　2. 面对灾难，我们应该坚强，不要过于沉湎于悲痛，要积极面对人生。
　　3. 我的看法。
　　【经典范文】
　　On Disasters
　　An old saying goes: Life is full of roses and thorns. As we all know, one’s life is full of unexpected events, some of which are wonderful and some of which are disastrous. Those heavy blows, such as, floods, snowstorms, and earthquakes, threaten to weigh one down.
　　However、it’s even worse if one can’t drag himself out of the grief in that mental break-down is more serious than the disaster itself. Instead of indulging oneself in sadness, one should take positive attitude towards life and contribute to the reconstruction of his or her life and hometown.
　　As for me, if I am lucky enough to survive in a disaster, I will try my best to help those who are suffering by donation blood or money. If I am a victim, I will endeavor to recover from the sadness as soon as possible and be certain to be strong and supportive to the recovery work. (154 words)

六、英语四级考试就要来了，以下是正宗老南师专转本为同学们整理的2014年6月英语四级作文预测：难忘的人，供各位考生参考。
　　难忘的人：
　　Directions: For this part you are allowed 30 minutes to write a composition on the topic The most unforgettable Person I ever Know. You should write at least 120 words and base your composition on the outline below：1、我生活中最难忘的人是，2、为什么他(或她)令我难以忘怀，3、结论。
　　In my life I have met a great many people who are really worth recalling. But perhaps the most unforgettable person I ever know is my English teacher.
　　What frequently brings back memories of my school teacher is his special qualities. First and foremost, he gave us the greatest gift a teacher can offer—an awakening of a passion for learning. He not only led us to an appreciation of the beauty and perfection of English language and literature, but also aroused our great interest in exploring something deeper in this field. Furthermore, I was attracted by his lively wit. I remember that we students always anticipated his class with great eagerness because his lecture were humorously delivered, never failing to provoke chuckles or loud laughs.
　　Although it is nearly two years since I attended his last class, he is the talk of our old classmates, and I know part of him has already stayed in my heart.




